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از امنیت تا سرمایهگذاری؛ نقشه راه استاندار آذربایجان شرقی؛

سرمست: اولویت با مسائل اجتماعی است/ تلاش برای اعتمادسازی، مقابله با دو
قطبیسازی و تقویت سرمایه فرهنگی/ احیای بنیاد فرهنگ و هنر، تمرکز بر دریاچه ارومیه و

توسعه انرژیهای نو در دستور کار قرار دارد

استاندار آذربایجان شرقی در نشست صمیمی با اصحاب رسانه استان با تأکید بر اولویت داشتن مسائل اجتماعی نسبت

به موضوعات سیاسی، افزود: اگر بتوانیم مسائل اجتماعی را بهدرستی بشناسیم و برای آنها برنامهریزی داشته باشیم،

بسیاری از چالشهای سیاسی نیز از میان برداشته خواهد شد.

بهرام سرمست با بیان اینکه لازم است توجه جدی تری به تقویت سرمایه اجتماعی معطوف شود، تاکید کرد: مسئولان موظف اند شرایط را به گونه ای مدیریت کنند که اعتماد

عمومی به نظام و دولت افزایش یابد.

وی با اشاره به اینکه مسئولیت کنونی اش را حاصل اعتماد مردم استان و حمایت دکتر پزشکیان می داند، ابراز امیدواری کرد که بتواند پاسخگوی این اعتماد باشد.

سرمست خطاب به خبرنگاران گفت: با توجه به حجم بالای مشکلات استان، ممکن است نتوانیم تمام انتظارات را برآورده کنیم، اما تلاش می کنیم تعامل بیشتری با اصحاب رسانه

داشته باشیم.

سرمست با اشاره به ساختار متنوع استانداری افزود: این تنوع نشانگر آن است که مسئولیت استاندار نه در تئوری، بلکه در اجرا معنا می یابد و هماهنگی سه قوه در سطح استان،

لازمه اجرای موفق سیاست هاست.

وی هماهنگی، بهره گیری از ظرفیت های بالفعل و هم افزایی را از اصلی ترین وظایف استانداران دانست و گفت: هنر مدیریت، در رسیدن به اهداف بدون ورود به تنش ها و

درگیری ها است.

وی با اشاره به تجارب گذشته اش، تأکید کرد که تلاش دارد فراتر از گزارش های رسمی و بخشنامه ها، حضوری مؤثر و میدانی داشته باشد.

مهم ترین اولویت استان، تأمین امنیت پایدار است

استاندار آذربایجان شرقی افزود: پرسش مهمی که پیش روی هر مدیر قرار دارد این است که پس از پایان مسئولیتش چه چیزی از او در ذهن مردم باقی خواهد ماند؟ آیا تنها به

عنوان یک پست مدیریتی از آن عبور می کنیم یا از این فرصت برای خدمت صادقانه بهره می بریم؟

سرمست تصریح کرد: مهم ترین اولویت استان، تأمین امنیت پایدار است که زیربنای اقدامات عمرانی، اقتصادی و اجتماعی محسوب می شود.

وی با بیان اینکه به شدت با امنیتی شدن فضای استان مخالفم، تأکید کرد: باید مانع از آن شویم که موضوعات اجتماعی به بحران سیاسی یا مسائل اقتصادی به چالش های

امنیتی تبدیل شوند.

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: در بسیاری از موارد، مسائلی که در شورای تأمین مطرح می شوند، ذاتاً امنیتی نیستند، بلکه به دلیل بی توجهی به موقع به امور اقتصادی و

عمرانی، به سطح بحران رسیده اند.

از اختلافات سیاسی در آذربایجان شرقی خبری نیست

وی افزود: مدیریت موفق امنیتی، آن است که بدون ایجاد کوچک ترین اضطراب در جامعه، مسائل را سامان دهیم.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به ضرورت تعامل میان نهادهای مسئول در استان، گفت: هدف این است که مشکلات را با هم افزایی و همفکری به گونه ای مدیریت کنیم که

مردم هیچ احساس منفی و نگرانی نداشته باشند.

سرمست از امضای میثاق نامه ای در جهت ارتقای رتبه سرمایه گذاری و بهبود امنیت سرمایه گذاری استان خبر داد و گفت: وجود دوقطبی های سیاسی در استان، نهایتاً به ضرر

مردم تمام می شود.

وی در ادامه گفت: رابطه ای سازنده با مجمع نمایندگان استان برقرار کرده ایم و خوشبختانه، از اختلافات سیاسی که در برخی استان ها مشاهده می شود، در آذربایجان شرقی

خبری نیست.
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وی موفقیت نمایندگان دولت را در گروی تعامل با تشکل های مردمی و بهره گیری از ظرفیت آن ها دانست و یادآور شد: ویژگی های منحصربه فرد این استان ایجاب می کند که

نگاه متفاوت تری نسبت به آن داشته باشیم.

سرمست در ادامه گفت: باید ارتباط خود را با رسانه ها تقویت کنم، هرچند کارهای مفیدی نیز انجام شده، اما هنوز خلأهایی وجود دارد.

استاندار آذربایجان شرقی با صراحت بیان کرد: هدفم خدمت رسانی است، نه شهرت طلبی، و بر این باورم که باید در قبال تمامی اقداماتم پاسخگو باشم.

وی افزود: آرامش، همبستگی و انسجام، محور اصلی سیاست های کلان در استان است و دولت آقای پزشکیان نیز این فرصت را برای استان فراهم کرده است.

وی بر لزوم اهمیت همکاری با نهادهای مدنی و خیریه ها تأکید کرد و افزود: فعالیت در حوزه های فرهنگی، هنری و اجتماعی می تواند به هدایت صحیح فضای سیاسی نیز کمک

کند و از همین رو نباید از این حوزه ها غافل شویم.

سرمست همچنین با اشاره به انتخابات پیش رو، خاطرنشان کرد: در تلاش هستیم با تضمین سلامت و امنیت انتخابات، زمینه را برای مشارکت حداکثری مردم فراهم کنیم.

احیای بنیاد فرهنگ و هنر آذربایجان را در برنامه داریم

وی به وجود مطالبات فراوان در حوزه فرهنگ و هنر در استان اشاره کرد و گفت: باید این مطالبات را اجرایی کرد تا ضمن تقویت هویت فرهنگی، وحدت ملی و یکپارچگی

سرزمینی نیز حفظ شود.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه احیای بنیاد فرهنگ و هنر آذربایجان را در برنامه داریم، افزود: در این راستا کنگره بین المللی بزرگداشت استاد شهریار امسال در استان برگزار

خواهد شد.

سرمست ادامه داد: احیای تئاتر، موسیقی، مقبره الشعرا و خانه های تاریخی استان نیز در دستور کار قرار دارد، زیرا فرهنگ ایرانی را تقویت می کند و به آن دوام و قوام می بخشد.

نماینده عالی دولت در آذربایجان شرقی، با اشاره به اهمیت سرمایه گذاری، گفت: علاوه بر تمرکز سه شنبه ها بر مسائل اقتصادی، جمعه ها نیز جلساتی با سرمایه گذاران برگزار می

شود.

توسعه نیروگاه های حرارتی و خورشیدی در تبریز طی سال جاری

سرمست با اشاره به موقعیت خاص استان در مسیر جاده ابریشم افزود: زیرساخت های ارتباطی موجود متناسب با ظرفیت های منطقه نیست و باید توسعه یابند.

سرمست در ادامه به موضوع انتقال آب ارس و چالش های آبی استان پرداخت و گفت: اگر امروز برای آن چاره اندیشی نکنیم، این مسائل در آینده نیز پابرجا خواهد ماند؛

همچنین استان به دلیل داشتن آب و هوای سرد و قرار گرفتن در انتهای شبکه انتقال، با ناترازی انرژی مواجه است که باید برای آن راه حلی پایدار یافت.

استاندار آذربایجان شرقی از برنامه های دولت برای توسعه نیروگاه های حرارتی و خورشیدی در تبریز طی سال جاری خبر داد و افزود: گسترش فضای آموزشی نیز در دستور کار قرار

دارد و تفاهم نامه هایی نیز با نهادهای حاکمیتی مانند گروه اقتصادی وابسته به بیت رهبری در این زمینه منعقد شده است.

سرمست با اشاره به بحران های زیست محیطی به ویژه وضعیت دریاچه ارومیه گفت: استان ما در این زمینه نیز نقش جدی دارد و هر تصمیمی که از سوی ستاد احیای دریاچه

اتخاذ شود، مورد حمایت و مشارکت ما خواهد بود.

وی همچنین به ظرفیت عظیم معادن استان، به ویژه معدن مس سونگون اشاره کرد و از برنامه هایی که برای بهره برداری مؤثر از آن ها در نظر گرفته شده، خبر داد.

امیدواریم امسال بتوانیم جشن پیروزی تراکتور را در کنار یکدیگر برگزار کنیم

وی با اشاره به اینکه این استان باید محور دیپلماسی اقتصادی باشد، گفت: در این زمینه رئیس جمهور قصد تفویض اختیار بیشتر به استان ها را دارد؛ در سفری که رییس جمهور

به جمهوری آذربایجان خواهد داشت، سعی خواهیم کرد تا نهایت استفاده را برای فعال سازی تجارت استان با کشورهای همسایه داشته باشیم.

استاندار آذربایجان شرقی در خصوص پیگیری موضوعات ورزشی در استان نیز تشریح کرد: در مسابقه اخیر بین تراکتور و استقلال، با توجه به حجم بالای تماشاگران، نگرانی هایی

در خصوص نحوه برقراری نظم و امنیت ورزشگاه داشتیم که خوشبختانه بازی بدون حاشیه برگزار شد و کارنامه موفقی برای مدیریت استان بود.
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وی افزود: امیدواریم امسال بتوانیم جشن پیروزی تراکتور را در کنار یکدیگر برگزار کنیم.
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